
 
 

MESTNA OBČINA KOPER 

COMUNE CITTÀ  DI CAPODISTRIA 

 

  Občinski svet - Consiglio comunale 
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Z A P I S N I K 

 
3. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 22. decembra 2011 
v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je otvoril in vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 33 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Danijel Cep, Karin Felicijan, Olga Franca, Vida Gračnar, Ondina 

Gregorich Diabatè, Igor Hrvatin, Franco Juri, Luka Juri, Sani Kamenčič, Stefan Kocjančič, 

Sebastjan Kokl, Milojka Lahajnar Špacapan, Nataša Likar, Viktor Markežič, Tina Mojškerc, 

Darij Novinec, Ivan Pavlič, Patrik Peroša, Slobodan Popovič, Kristina Radovčič, Anton 

Sagadin, Alberto Scheriani, Mario Steffè, Barbara Strmole, Alfred Štefančič, Marko Štrkalj, 

Majda Šuligoj, Miroslav Tozon, Valmi Ugrin, Narciso Urbanaz in Vlasta Vežnaver. 

 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni direktorica občinske uprave Sabina Mozetič, predstojniki uradov 
občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi ter predstavniki Službe za 
občinski svet. 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegovo razširitev so člani Občinskega sveta  prejeli.  
 
V razpravi je sodeloval Viktor Markežič, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisnikov 2. izredne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 
19/9-2011 in 2. redne seje z dne 22/9-2011 

 
2. -    Predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2012 – prva obravnava  

 

1 
PREDLOG 



- Predlog sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem 
Mestne občine Koper za leto 2012 

 
3. Predlog sklepa o vrednosti točk za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 

zemljišča v letu 2012 
4. Predlog sklepa o določitvi vrednosti točke za obračun občinskih taks 

 
5. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o urejanju javne razsvetljave v 

Mestni občini Koper – prva obravnava 
 

6. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o avto-taksi prevozih – prva 
obravnava 
 

7. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o izbirni gospodarski javni službi 
»upravljanje določenih javnih parkirišč« - prva obravnava 
 

8. Predlog odloka o določitvi subvencioniranja cene storitev občinskih gospodarskih 
javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 2011 – prva obravnava 

 
8/1 Predlog sklepa o uvedbi javne službe »upravljanje določenih javnih parkirišč«  

 
9. Predlog obvezne razlage tretjega odstavka 18. člena za  Območje II - objekt A2, 

druga alineja-vertikalni gabariti   Odloka o občinskem lokacijskem načrtu za 
»Gospodarsko obrtno in razvojno cono Srmin« (UL RS, št. 139/2006 in 40/2010) 
 

10. Predlog obvezne razlage četrtega odstavka 15. člena Odloka o zazidalnem načrtu 
»Dolge njive – campi lunghi, pod cerkvijo« v Ankaranu (Uradne objave, št. 6/2001, 
UL RS, št. 47/2006-obvezna razlaga, 68/2010-spremembe in dopolnitve) 

 
11. Predlog sklepa o vzpostavitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

 
12. Predlog sklepa o ukinitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

 
13. Predlog ugotovitvenega sklepa o oddaji poročil volilne kampanje za lokalne volitve 

julija 2011 ter o povračilu stroškov 
 

14. Predlog sklepa o podelitvi priznanja z nagrado Alojza Kocjančiča za leto 2011 
 

15. Predlog Poslovne politike Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper za 
srednjeročno obdobje 2012-2016 

 
16. Predlog Poslovnega in finančnega načrta Javnega stanovanjskega sklada Mestne 

občine Koper za leto 2012 
 

17. Predlog sklepa o imenovanju Nadzornega sveta Javnega podjetja – Azienda pubblica 
Komunala Koper, d.o.o.-s.r.l. 

 
18. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 
19. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 

 
 



Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKOV 2. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 19/9-2011 IN 2. REDNE SEJE Z DNE 22/9-2011 

 
Predloga zapisnikov so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (27 prisotnih – 26 za, 0 proti) zapisnik 2. izredne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 19. septembra 2011 v predloženem 
besedilu. 
 
 
Občinski svet JE POTRDIL (26 prisotnih – 25 za, 0 proti) zapisnik 2. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 22. septembra 2011 v predloženem 
besedilu. 
 

Ad 2 
 
PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2012 – PRVA 

OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
in 

PREDLOG SKLEPA O LETNEM NAČRTU RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM 
MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2012 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. Neposredno na seji so prejeli še dopolnitev 
predloga odloka. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- vsem odborom, 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti ter 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor. 

 
POROČEVALKI: 
 

- kot predstavnici predlagatelja 
mag. Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo, 
Maja Šviligoj Cernaz, predstojnica Urada za nepremičnine. 

 
V razpravi so sodelovali: Patrik Peroša, Sebastjan Kokl, Franco Juri, Olga Franca, Mario 
Steffè, Majda Šuligoj, Viktor Markežič, Stafan Kocjančič, Luka Juri, člani Občinskega sveta. 

 

Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 22 za, 4 proti) naslednji 

 

S K L E P 

 

1. Sprejme se predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2012 v 



prvi obravnavi. 

 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo. 

 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL ( 31 prisotnih – 25 za, 5 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2012. 
 
 
Predsedujoči je odredil 20 minutni odmor, da se predlagatelj opredeli do podanih predlogov, 
pripomb in stališč k predlogu odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2012 ter 
pripravi predlog odloka za drugo obravnavo. 

 
XXX 

 
Pred nadaljevanjem seje je bila ponovno preverjena prisotnost. Prisotnih je bilo 28 članov 
Občinskega sveta. 
 
mag. Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo, je podala 
opredelitve predlagatelja do podanih predlogov v prvi obravnavi za spremembo predloga 
odloka ter predstavila predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2012 za 
drugo obravnavo, ki je enak, kot v prvi obravnavi. 
 
V razpravi o predlogu proračuna Mestne občine Koper za leto 2012 v drugi obravnavi je 
sodeloval Franco Juri, član Občinskega sveta. 
 
Pisne amandmaje k predlogu proračuna je vložil Franco Juri, član Občinskega sveta. 
 
 
Po vložitvi amandmajev je predsedujoči odredil 5 minutni odmor, da se predlagatelj opredeli 
do vloženih amandmajev. 
 

XXX 
 
Pred nadaljevanjem seje je bila ponovno preverjena prisotnost. Prisotnih je bilo 30 članov 
Občinskega sveta. 
 
Občinski svet je nato prešel h glasovanju o vloženih amandmajih. 
 
Predlagatelj predloga odloka ni podprl amandmajev, ki jih je vložil Franco juri, član 
Občinskega sveta, in sicer: 
 

1. Amandma  

V proračunu se na postavki 

06039001 (Administracija občinske uprave) 
odvzame 40.000 EUR 
(20.000 EUR na postavki 2044 Stroški pravnega zastopanja, 20.000 EUR na postavki 2056 



Izdaja časopisa) 
 
Na postavki 
04039003 (Razpolaganja in upravljanje z občinskim premoženjem) 
4208 (Študije o izvedljivosti projektov, projektna dokumentacija, nadzor in investicijski 
inženiring) 
odvzame 5.000 EUR 
 
opomba: postavka 4208 je že pokrita s postavko 1098 (Priprava projektov, študij in aktov) s 
katero se smiselno vidno podvaja. 
 
in prenese skupno 30.000 EUR na postavko  
1803 Programi v kulturi  
18039001 Knjižničarstvo in založništvo  
2159 Založništvo  
4120 Tekoč i transferi nepridobitnim organizacijam in ustanovam, 
 
skupno 12.000 EUR na postavko  
1803 Programi v kulturi  
18039002 Umetniški programi 
2167 Sofinanciranje umetniških programov  
4120 Tekoč i transferi nepridobitnim organizacijam in ustanovam 
 
in skupno 3.000 EUR na postavko 
1803 Programi v kulturi  
18039002 Umetniški programi 
3014 Samostojni kulturni ustvarjalci  
4119 Drugi transferi posameznikom 
  
 
Občinski svet amandmaja NI SPREJEL (31 prisotnih – 10 za, 20 proti) 
 
 

2. Amandma 
   
V proračunu se na postavki 
2839 (Novoletna osvetlitev) 
odvzame 20.000 EUR 
 
Na postavko 
18039002 (Umetniški programi) 
3074 Obalne galerije Piran 
se prenese 20.000 EUR 
 
 
Občinski svet amandmaja NI SPREJEL ( 31 prisotnih – 10 za, 20 proti). 
 

Občinski svet JE SPREJEL ( 30 prisotnih – 23 za, 5 proti) Odlok o proračunu Mestne 
občine Koper za leto 2012 v predloženem besedilu.  

  
Občinski svet JE SPREJEL ( 31 prisotnih – 23 za, 5 proti) sklep o letnem načrtu 
ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 2012 v predloženem 
besedilu. 



Ad 3 
 

PREDLOG SKLEPA O VREDNOSTI TOČK ZA IZRAČUN NADOMESTILA ZA UPORABO 
STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V LETU 2012  

 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
Maja Šviligoj Cernaz, predstojnica Urada za nepremičnine. 

 
V razpravi so sodelovali: Sebastjan Kokl, Patrik Peroša, Olga Franca in Franco Juri, člani 
Občinskega sveta ter Maja Šviligoj Cernaz, predstojnica Urada za nepremičnine. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 20 za, 8 proti) Sklep o vrednosti točk za 
izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v letu 2012 v predloženem 
besedilu.  

 
Ad 4 

 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE ZA OBRAČUN 

OBČINSKIH TAKS 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
Raf Klinar, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet. 

 
V razpravi sta sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta in Raf Klinar, predstojnik 
Urada za gospodarske javne službe in promet. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL ( 30 prisotnih – 22 za, 7 proti) Sklep o določitvi vrednosti 
točke za obračun občinskih taks v predloženem besedilu. 
 



Ad 5 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O UREJANJU 
JAVNE RAZSVETLJAVE V MESTNI OBČINI KOPER - PRVA OBRAVNAVA S 

PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
Raf Klinar, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju 

javne razsvetljave v Mestni občini Koper – prva obravnava. 
 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (28 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju javne razsvetljave v Mestni 
občini Koper. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 24 za, 0 proti) Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o urejanju javne razsvetljave v Mestni občini Koper v predloženem 
besedilu. 
 

 
Ad 6 

 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O AVTO-TAKSI 

PREVOZIH - PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
 



Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
Raf Klinar, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet. 

 
V razpravi so sodelovali: Patrik Peroša in Stefan Kocjančič, člana Občinskega sveta ter Raf 
Klinar, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet. 
 
Občinski svet JE SPREJEL ( 30 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o avto-

taksi prevozih – prva obravnava. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (28 PRISOTNIH – 26 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o avto-taksi prevozih. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o avto-taksi prevozih v predloženem besedilu. 
 

Ad 7 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O IZBIRNI 
GOSPODARSKI JAVNI SLUŽBI »UPRAVLJANJE DOLOČENIH JAVNIH PARKIRIŠČ« 

- PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
Raf Klinar, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet. 



V razpravi sta sodelovala Franco Juri, član Občinskega sveta in Raf Klinar, predstojnik 
Urada za gospodarske javne službe in promet. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 27 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izbirni 

gospodarski javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč« – prva 
obravnava. 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (28 prisotnih – 25 za, 0 proti) 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izbirni gospodarski javni službi 
»upravljanje določenih javnih parkirišč«. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 25 za, 0 proti) Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o izbirni gospodarski javni službi »upravljanje določenih javnih 
parkirišč« v predloženem besedilu. 
 

Ad 8 
 

PREDLOG ODLOKA O DOLOČITVI SUBVENCIONIRANJA CENE STORITEV 
OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI 

ZA LETO 2011 - PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
Raf Klinar, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet. 

 
V razpravi so sodelovali: Stefan Kocjančič, Vida Gračnar, Olga Franca, Patrik Peroša, 
Milojka Lahajnar Špacapan, Franco Juri in Igor Hrvatin, člani Občinskega sveta ter Raf 
Klinar, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet. 
 



 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 20 za, 6 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o določitvi subvencioniranja cene storitev 

občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki za 
leto 2011 – prva obravnava. 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (30 prisotnih – 21 za, 6 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
odloka o določitvi subvencioniranja cene storitev občinskih gospodarskih javnih 
služb ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 2011. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 21 za, 6 proti) Odlok o določitvi 
subvencioniranja cene storitev občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s 
komunalnimi odpadki za leto 2011 v predloženem besedilu. 
 

Ad 8/1 
 

PREDLOG SKLEPA  O UVEDBI JAVNE SLUŽBE »UPRAVLJANJE DOLOČENIH JAVNIH 
PARKIRIŠČ« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta  prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet. 
 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
Raf Klinar, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 22 za, 0 proti) Sklep o uvedbi javne službe 
»upravljanje določenih javnih parkirišč« v predloženem besedilu. 
 



Ad 9 
 

PREDLOG OBVEZNE RAZLAGE TRETJEGA ODSTAVKA 18. ČLENA ZA OBMOČJE II – 
OBJEKT A2, DRUGA ALINEJA-VERTIKALNI GABARITI ODLOKA O OBČINSKEM 
LOKACIJSKEM NAČRTU ZA »GOSPODARSKO OBRTNO IN RAZVOJNO CONO 

SRMIN« (UL RS, ŠT. 139/2006 IN 40/2010) 
 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za okolje in prostor. 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
Georgi Bangiev, predstojnik Urada za okolje in prostor. 

 
Razpravljal je Patrik Peroša, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih, 23 za, 0 proti)obvezno razlago tretjega 
odstavka 18. člena za Območje II – objekt A2, druga alineja – vertikalni gabariti Odloka 
o občinskem lokacijskem načrtu za »Gospodarsko obrtno in razvojno cono Srmin« 
(UL RS, št. 139/2006 in 40/2010) v predloženem besedilu. 
 

Ad 10 
 

PREDLOG OBVEZNE RAZLAGE ČETRTEGA  ODSTAVKA 15. ČLENA ODLOKA O 
ZAZIDALNEM NAČRTU  »DOLGE NJIVE – CAMPI LUNGHI, POD CERKVIJO« V 
ANKARANU (URADNE OBJAVE, ŠT. 6/2001, UL RS, ŠT. 47/2006 – OBVEZNA 

RAZLAGA, 68/2010 – SPREMEMBE IN DOPOLNITVE) 
 
Predlog obvezne razlage in njeno dopolnitev so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za okolje in prostor. 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
Georgi Bangiev, predstojnik Urada za okolje in prostor. 

 
V razpravi sta sodelovala Franco Juri, član Občinskega sveta in Georgi Bangiev, predstojnik 
Urada za okolje in prostor. 
 
Občinski svet JE SPREJEL ( 26 prisotnih – 18 za, 4 proti) obvezno razlago  četrtega 
odstavka 15. člena Odloka  o zazidalnem načrtu »Dolge njive – campi lunghi, pod 
cerkvijo« v Ankaranu  (Uradne objave, št. 6/2001, UL RS, št. 47/2006-obvezna razlaga, 
68/2010-spremembe in dopolnitve) v predloženem besedilu. 

 



Ad 11 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI GRAJENEGA  
JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA POMENA  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli prejeli.  
 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja 
Maja Šviligoj Cernaz, predstojnica Urada za nepremičnine. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 0 proti) sklep o vzpostavitvi 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 

 
Ad 12 

 
PREDLOG SKLEPA O UKINITVI GRAJENEGA  

JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA POMENA  
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja 
Maja Šviligoj Cernaz, predstojnica Urada za nepremičnine. 

 
V razpravi sta sodelovala Viktor Markežič, član Občinskega sveta in Maja Šviligoj Cernaz, 
predstojnica Urada za nepremičnine. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 19 za, 0 proti) sklep o ukinitvi grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 13 

 
PREDLOG UGOTOVITVENEGA SKLEPA O ODDAJI POROČIL VOLILNE KAMPANJE ZA 

LOKALNE VOLITVE JULIJA 2011 TER O POVRAČILU STROŠKOV 
 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta  prejeli. 
 

Poročal in razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 27 za, 0 proti) ugotovitveni sklep o oddaji 
poročil volilne kampanje za lokalne volitve julija 2011 ter o povračilu stroškov v 
predloženem besedilu. 

 
Ad 14 

 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI PRIZNANJA Z NAGRADO  

ALOJZA KOCJANČIČA ZA LETO 2011 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 



POROČEVALEC: 
- kot predstavnik predlagatelja 

Timotej Pirjevec, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Priznanje z nagrado Alojza Kocjančiča za posebne dosežke pri oblikovanju, raziskovanju in 
ohranjanju kulturne identitete Istre za leto 2011 se podeli študijskemu krožku 
 

B E S E D A   S L O V E N S K E   I S T R E  
 
 

Ad 15 
 

PREDLOG POSLOVNE POLITIKE JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE 
OBČINE KOPER ZA SREDNJEROČNO OBDOBJE 2012 – 2016 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Odboru za okolje in prostor. 
 

POROČEVALEC: 
- kot predstavnik predlagatelja 

Darko Kavre, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper. 
 
V razpravi so sodelovali: Patrik Peroša, Viktor Markežič, Franco Juri, Olga Franca in Vida 
Gračnar, člani Občinskega sveta ter Darko Kavre, direktor Javnega stanovanjskega sklada 
Mestne občine Koper. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 21 za, 3 proti) naslednji  
  

S K L E P 
 
Sprejme se poslovna politika Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper za 
srednjeročno obdobje 2012 – 2016 v predloženem besedilu. 
 

Ad 16 
 

PREDLOG POSLOVNEGA IN FINANČNEGA NAČRTA JAVNEGA STANOVANJSKEGA 
SKLADA MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2012 

 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 



Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor Mestne občine Koper.  
 

POROČEVALEC: 
- kot predstavnik predlagatelja 

Darko Kavre, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper. 
 
V razpravi sta sodelovala Viktor Markežič, član Občinskega sveta in Darko Kavre, direktor 
Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 19 za, 5 proti) naslednji  
 

S  K  L  E  P 
 

Sprejme se Poslovni in finančni načrt Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Koper za leto 2012 v predloženem besedilu.  
 

Ad 17 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU NADZORNEGA SVETA JAVNEGA PODJETJA – 
AZIENDA PUBBLICA KOMUNALA KOPER, D.O.O. – S.R.L. 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
V razpravi je sodeloval Franco Juri, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 15 za, 6 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 

1. 
 

Funkcije člana Nadzornega sveta Javnega podjetja – Azienda pubblica Komunala Koper, 
d.o.o. - s.r.l – predstavnika ustanoviteljice, se razrešita Valmi Ugrin in Alfred Štefančič.  
  

2. 
 
Za člane Nadzornega sveta Javnega podjetja – Azienda pubblica Komunala Koper, d.o.o.-
s.r.l – predstavnike ustanoviteljice se za mandat štirih let imenujejo: 
 

- Jani Bačić, Čežarji, Cesta I. Istrske brigade 64/a, Pobegi 
- Valmi Ugrin, Dekani 21, Dekani in 
- Alfred Štefančič, Dekani 10, Dekani. 

 
 

Ad 18 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji in sicer: 
 

- Predlog sklepa o imenovanju članice Komisije za statut občine in poslovnik 
občinskega sveta 

- Predlog sklepa o spremembi sestave sveta javnega zavoda Srednje ekonomsko 
poslovne šole Koper 

- Predlog sklepa o spremembi sestave sveta javnega zavoda Osnovne šole Koper 



- Predlog sklepa o spremembi sestave sveta Ente pubblico di istruzione ed educazione 
– javnega vzgojno - izobraževalnega zavoda Giardino d'infanzia Delfino blu 

- Predlog sklepa o imenovanju člana sveta javnega zavoda Glasbena šola Koper 
  
Poročal in razpravljal ni nihče. 
 
I. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji  S K L E P 
 
Za članico Komisije za statut občine in poslovnik občinskega sveta se imenuje: 

 
 

- NADA CERGOL, Ulica Danila Zelena 3, Koper. 
 
 
II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 18 za, 5 proti) naslednji  S K L E P 
 

1. 
 

Danijel Cep, Podžupan Mestne občine Koper se razreši funkcije člana Sveta javnega 
zavoda Srednje ekonomsko – poslovne šole Koper – predstavnika ustanoviteljice, ker je 
zaradi nezdružljivosti funkcij podal odstopno izjavo. 

 
2. 

 
Za članico Sveta javnega zavoda Srednje ekonomsko – poslovne šole Koper – predstavnico 
ustanoviteljice se za preostali del mandata imenuje Tanja Cep iz Kopra, Ferrarska ul. 17. 
 
III. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 19 za, 5 proti) naslednji  S K L E P 

 
1. 
 

Danijel Cep, Podžupan Mestne občine Koper se razreši funkcije člana Sveta javnega 
zavoda Osnovne šole Koper – predstavnika ustanoviteljice, ker je zaradi nezdružljivosti 
funkcij podal odstopno izjavo. 
 

2. 
 
Za člana Sveta javnega zavoda Osnovne šole Koper – predstavnika ustanoviteljice se za 
preostali del mandata imenuje Tanja Cep iz Kopra, Ferrarska ulica 17. 
 
IV. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 19 za, 5 proti) naslednji  S K L E P 
 

1. 
 

Danijel Cep, Podžupan Mestne občine Koper se razreši funkcije člana Sveta Ente pubblico 
di istruzione ed educazione – Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Giardino d’infanzia 



Delfino blu – predstavnika ustanoviteljice, ker je zaradi nezdružljivosti funkcij podal odstopno 
izjavo. 

2. 
 
Za člana Sveta Ente pubblico di istruzione ed educazione – Javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Giardino d’infanzia Delfino blu – predstavnika ustanoviteljice se za 
preostali del mandata imenuje Simon Vidmar iz Izole, Ulica Ivana Regenta 7/a. 
 
V. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 19 za, 5 proti) naslednji  S K L E P 
 
Za člana Sveta javnega zavoda Glasbena šola Koper – predstavnika Mestne občine Koper 
se imenuje: 
 

- Andrej Šavko iz Kopra, Oljčna pot 5/b. 
 

Ad 19 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
PATRIK PEROŠA, član Občinskega sveta: 
 

1. Tako kot je uvodoma že kolega Viktor povedal, smo pred natanko tremi meseci dali 
tri liste vprašanj in pobud. Ugotavljamo, da še danes nismo dobili teh odgovorov. 
Deležni smo bili enega stavka, to je vsa pozornost, ki smo jo dobili, zato ponovno 
apeliramo na pristojne občinske službe, da svoje delo opravljajo vestno in redno in da 
naj ne zanemarjajo našega dela, ker s tem pač niso iskreni do javnosti. 
 
Danes imamo ravno tako pripravljenih kar nekaj pobud in vprašanj, ki jih bomo 
predložili. Bi pa samo prosil, če so lahko v prihodnje redne seje redno mesečno in se 
bomo tudi hitreje razšli, hkrati bomo pa tudi bolj učinkoviti kot smo danes, ko imamo 
dnevni red precej bogat in dolg. 

 
2. Zastavil bom eno vprašanje, ki se sicer ne nanaša konkretno na predlagani predlog, 

vendar še vedno o tematiki obrtne cone. Zanima me, koliko sredstev se je do sedaj 
namenilo, s strani občinske uprave za projekt izgradnje obrtne cone.  
(vprašanje je bilo postavljeno pri 9. točki in po odločitvi predsedujočega preneseno 
pod 19. točko) 

 
FRANCO JURI, član Občinskega sveta: 
 
Najprej, jaz se pridružujem pozivu, naj bi se bolj redno sestajali, kajti zadnjič smo se tukaj 
dobili septembra. Od takrat potem ni bilo sej, zato imamo take maratonske seje.  
 
Včeraj sem v pisni obliki posredoval tudi konkretno vprašanje, za katero upam, da bom dobil 
odgovor vsaj do naslednje seje ali upam celo prej, v pisni obliki, saj gre za vprašanje, ki 
zadeva določene posege na Istrski cesti, kjer so se stanovalci v Žusterni pritožili. Pritožili 
zato, ker so naslovili vprašanje kaj se pravzaprav tam dogaja, kjer izvajajo meritve in 
količenja pri ravnokar dokončani novi cesti in zdaj premika se celotna infrastruktura baje, 
sami stanovalci pa ne vedo zakaj, čemu. Grozi jim celo prekinitev stoletne javne poti, niso pa 
dobili nobenega odgovora od uprave Mestne občine Koper. Zato postavljam jaz, kot občinski 
svetnik, to vprašanje. Upam, da bom dobil čim prej ta odgovor in da ne bom čakal še tri, štiri 
mesece za to željo. 

 



PISNO: 
 
FRANCO JURI, član Občinskega sveta: 
 
Stanovalci na Istrski cesti 101, 103, 105 in 108 (v Žusterni) so v zadnjih 14 dneh opazili na 
javnih površinah okoli njihovih hiš "izredno hitro izvajanje meritev in količenja" s strani raznih 
izvajalcev. Le- ti so na  vztrajanje stanovalcev povedali le, da dela izvajajo po naročilu MO 
Koper, nikakor pa niso hoteli povedati, kaj se bo na tistem mestu delalo. Neuradno so 
zainteresirani krajani izvedeli, da poseg v javne površine predvideva premestitev pred 
kratkim zgrajenega priključka Krožne ceste do sosednih hiš, prekinitev javne poti, ki 
povezuje omenjene hiše ter premestitev komaj pred kratkim zgrajene celotne komunalne 
infrastrukture. 
Z vprašanjem po ustrezni informaciji so se prizadeti stanovalci, preko KS Žusterna, že obrnili 
na Urad za okolje in prostor MO Koper. 
Odgovorov pa niso dobili. Dokler ne bodo imeli jasnih pojasnil, je opravičena njihova 
bojazen, da ne gre za posege v javnem interesu. Posebno bi ukinitev 100 letne javne poti 
korenito spremenilo kvaliteto bivalnega okolja z vsemi negativnimi posledicami. 
Ali je v ozadju morda kakšen drugačen interes od javnega zaenkrat še zagotovo ni jasno. 
  
Kot občinski svetnik prosim župana in pristojne službe MOK, da pojasnijo namen opravljenih 
in predvidenih del na navedeni lokaciji in da o tem ter o nadaljnjih posegih primerno 
obveščajo zainteresirane krajane. 
 
VIKTOR MARKEŽIČ, PATRIK PEROŠA IN VIDA GRAČNAR, člani Občinskega sveta: 
 
POBUDE: 
 

1. Podajamo pobudo za začetek medobčinskih posvetovanj občin, ki v regiji koristijo 
storitve Splošne bolnišnice Izola, na katerih bi izdelali načrt za ureditev dodatnih 
parkirnih mest pri bolnišnici. Menimo, da so vse občine nosijo odgovornost pri temu, 
da se parkirišče ali garažna hiša ob bolnišnici uredita čim prej, saj so dolžne 
zagotoviti svojim občanom zadovoljivo raven javnih storitev, med katere vsekakor 
spada tudi dostopnost do bolnišnice. Treba je namreč poudariti, da se izolska 
bolnišnica nahaja na težko dostopni lokaciji, ki je izredno slabo pokrita z javnimi 
prevoznimi sredstvi. Predlagamo, da se za koordinatorja imenuje g. Gašpar Gašpar 
Mišiča, ki ima na podobnih projektih že kar nekaj dobrih izkušenj.  
 

2. Podajamo pobudo, da se prične z rednim, vsaj mesečnim čiščenjem garažnih hiš na 
območju KS Žusterna (garažni hiši na Bernetičevi in na Krožni cesti) in garažne hiše 
na območju KS Olmo - Prisoje. 

 
3. Podajamo pobudo, da se ustrezno uredi in sanira cesta v smeri od Ankaranskega 

križišča do Sermina (KO Ankaran, parcelna številka 886) in s tem omogoči prometno 
varnost na cesti, kjer se iz leta v leto beleži večji promet.  

 
4. Z letošnjimi lokalnimi občinskimi volitvami in volitvami v Svet krajevne skupnosti, se je 

v KS Gradin pojavil problem izvolitve predsednika sveta KS. Težava je nastala zaradi 
parnega števila članov sveta, ki šteje 8 članov. Glede na to, da parno število članov 
sveta ni najbolj primerno za odločanje (npr. o izvolitvi predsednika), saj hitro privede 
do izenačenega glasovanja, podajamo pobudo, da se svet KS Gradin razširi za tri 
člane. S tem bi dosegli neparno število članov krajevne skupnosti, kar bi organu 
omogočilo lažje delovanje. Politično ustrezna rešitev bi bila vsekakor povečanje 
števila članov za tri, s tem da bi se število predstavnikov vsake volilne enote v Svetu 
KS, povečalo za enega (volišče 526 in 528 iz 3 na 4 člane sveta in volišče 527 iz 2 na 
3 člane). Glede na to, da je število članov Svetov KS parno tudi v KS Škofije, 



Rakitovec, Hrvatini - Crevatini in Vanganel, predlagamo, da se tudi v teh KS preuči 
možnost povečanja števila članov sveta KS. 

 
5. Podajamo pobudo, da se koprsko pokopališče Škocjan preuredi tako, da bodo 

omogočeni pogrebni obredi v skladu z običaji in navadami vseh verskih skupnosti, ki 
so registrirane v Sloveniji.  

 
6. Podajamo pobudo, da se objavi javni razpis za zasedbo delovnega mesta direktorja 

Javnega podjetja Komunala Koper in naj se za to funkcijo izbere oseba, ki bo 
izpolnjevala vse zakonske pogoje in tudi imela ustrezne delovne izkušnje na tem 
področju. 

 
Naprošamo, da se do vseh pobud pisno opredelite.  
 
VPRAŠANJA: 
 

1. Ob železniški postaji v Kopru je že dalj časa zgrajena karting steza, ki ne obratuje. V 
javnosti je bilo večkrat izpostavljeno, da nima ustreznih dovoljenj in je tako črna 
gradnja. Zato je gradbeni inšpektor že pred časom izdal odločbo o rušenju objekta in 
vzpostavitvi prvotnega stanja. Glede na to, da prvotno stanje še ni vzpostavljeno, 
steza pa miruje že skoraj dve leti, sprašujemo, kakšno je dejansko stanje pri tej 
gradnji in kako je Mestna občina Koper vključena v te postopke? Kakšno je stališče 
Mestne občine Koper do črne gradnje in razvoja območja ob železniški postaji?  

 
2. Opazili smo, da se na območju Sermina (ob pristanišču Luke Koper) oz. na območju 

ene izmed parcel v k. o. Ankaran, s parcelno številko 847/1, 847/2, 847/3, 847/4, 
848/1, 865/1, 865/2, 868/5, odlaga gradbeni in drugi material? Sprašujemo, kdo 
odlaga ta material, katera fizična oz. pravna oseba, kdaj se material odlaga in kdaj se 
je tak odvoz pričel? Ali so izpolnjeni vsi pogoji in izdana vsa ustrezna dovoljenja za 
odlaganje odpadnega materiala na navedene parcele? V kolikor je tudi Mestna 
občina Koper izdala dovoljenje za deponiranje materiala, nas zanima, kdaj je to bilo 
izdano in prosimo za kopijo. Ali občina zaračunava nadomestilo za odlaganje 
materiala na navedene parcele, kakšno je to nadomestilo (višina, obračunske enote, 
mesečne obveznosti)? Ali so bili izmerjeni vplivi odlaganega materiala na okolje in 
ljudi? Kdaj so bile opravljene meritve in kakšni so rezultati?  

 
3. Zanima nas natančna višina finančnega vložka Mestne občine Koper pri izgradnji 

vpadnice od krožišča pri družbi Porsche Koper do krožišča na Serminu 
(Ankaran/Bertoki). Kakšni so bili finančni vložki drugih soinvestitorjev v to konkretno 
vpadnico? Prosimo za natančen seznam vseh partnerjev s pripadajočimi vložki pri 
izgradnji te ceste.  

 
4. Prosimo za natančen seznam Krajevnih skupnosti, ki so koprski mestni upravi 

posredovale sklepe Svetov kraje skupnosti v zvezi s sprejetjem finančnega načrta za 
leti 2011 in 2012? Kdaj točno je Mestna občina Koper prejela te sklepe? Naprošamo 
za seznam in kopije sklepov.  

 
5. Na območju mestnega jedra so se na številnih lokacijah montirale video kamere. 

Prosimo za natančen seznam vseh lokacij v Kopru, kjer so kamere postavljene ter 
podatek, katere izmed teh delujejo oz. snemajo. Naknadno prosimo za podatek o 
tem, kje in na kakšen način se sproti shranjujejo posnetki, nato pa še o tem, kako se 
arhivirajo in za koliko časa? Kdo je skrbnik videonadzornega sistema, komu je 
omogočen vpogled posnetkov, kdo vse lahko dostopa do posnetkov? Prosimo za 
imena, priimke, naziv delovnega mesta, v kolikor gre za uslužbence koprske mestne 
uprave ter nazive podjetij in njihovih zaposlenih, v kolikor do podatkov iz 



videonadzornega sistema v Kopru dostopajo tudi zunanja podjetja. Ali je Mestna 
občina Koper prejela vsa dovoljenja pristojnih organov za postavitev, snemanje in 
arhiviranje posnetkov videonadzornega sistema? Kakšen je bil strošek postavitve 
videonadzornega sistema in kakšni so stroški delovanja ter vzdrževanja sistema?  
 

6. V letošnjem letu je župan Mestne občine Koper opravil vrsto službenih potovanj v 
tujini. Naprošamo za natančen spisek vseh službenih potovanj, ki naj zajema trajanje 
službene poti, namen, lokacije in strošek vseh posameznih poti. Spisek naj vključuje 
tudi vse delegacije, ki so župana spremljale, v kolikor gre za uslužbence koprske 
mestne uprave ter morebitne druge spremljevalce, ki so v tujino potovali na stroške 
Mestne občine Koper. Sprašujemo hkrati ali koprska mestna uprava opravlja izračune 
doprinosov teh službenih poti oz. dodano vrednost za Mestno občino Koper. V kolikor 
da, prosimo še za te podatke.  

 
7. Sprašujemo, zakaj med 22. septembrom in 22. decembrom, torej cele tri mesece, ni 

bilo nobene redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper? 
 
8. Kakšne je bil finančni vložek Mestne občine Koper pri izgradnji Semedelskega 

mostu? Ali sta izvajalec oz. investitor plačala kakršnekoli pogodbene penale za več 
mesečno zamudo pri odprtju Semedelskega mostu? Ali je Mestna občina Koper 
priglasila stroške, ki so nastali zaradi te zamude in zahtevala izplačilo penalov? Kako 
je Mestna občina Koper ukrepala, da bi se te zamude skrajšale?  

 
9. Kakšen je bil finančni vložek Mestne občine Koper pri izgradnji podaljška Krožne 

ceste? Ali sta izvajalec oz. investitor plačala kakršnekoli pogodbene penale zaradi 
zamud pri zaključku gradbenih del? Ali je Mestna občina Koper priglasila stroške, ki 
so nastali zaradi te zamude in zahtevala izplačilo penalov? Kako je Mestna občina 
Koper ukrepala, da bi se te zamude skrajšale? 
  

10. Kdaj je bil Igor Hrvatin prvič imenovan za vršilca dolžnosti direktorja Javnega podjetja 
Komunala Koper? Koliko krat mu je bil začasni mandat vršilca dolžnosti direktorja 
podaljšan? Kakšni so bili razlogi za podaljšanje začasnih mandatov, zakaj še ni bil 
izdaj razpis za zasedbo mesta direktorja Komunale Koper? Prosimo za kopijo vseh 
sklepov Župana mestne občine Koper, ki zadevajo imenovanje in podaljšanje Igorja 
Hrvatina na funkcijo vršilca direktorja koprske Komunale.  

 
11. Opazili smo, da ima koprska Komunala prenovljeno spletno stran, čeprav je bila že 

prejšnja dovolj operativna in sodobna za dejavnost, ki jo opravlja javno podjetje. Od 
kdaj deluje prenovljena spletna stran, kakšni so bili stroški njene izdelave, katero 
podjetje je opravilo prenovo? Hkrati sprašujemo, kdaj je bila spletna stran koprske 
Komunale prenovljena pred zadnjo prenovo in kakšen je bil takraten strošek? 
Prosimo še za natančen podatek o mesečnih stroških vzdrževanja spletne strani 
koprske Komunale.  
 

12. S strani občana Čenturja smo prejeli pismo naslovljeno na MOK, v katerem sprašuje 
o možnosti spremembe namembnosti zemljišča KO Vanganel parcelna številka 
890/1, iz sedanje II. območja kmetijskih zemljišč v namembnost, ki bo primerna za 
vzpostavitev proizvodnje in sušilnice za suhomesnate izdelke, proizvodnjo testenin, 
paradižnikove mezge in drugih omak ter degustacijski prostor. Surovine naj bi 
pridobival iz slovenske Istre. Glede na to, da bi se z novo dejavnostjo omogočala 
nova delovna mesta, nas zanima ali je na tem območju predvidena sprememba 
namembnosti rabe zemljišča in kdaj? 

 
13. Kakšen je bil finančni ali drugi (oprostitev plačila taks, nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča, vložek v obliki zemljišč) vložek Mestne občine Koper pri gradnji 



večnamenskega bazenskega kompleksa na Bonifiki? Ali sta izvajalec oz. investitor 
plačala kakršnekoli pogodbene penale zaradi zamud pri delih, ki stojijo že več kot 
leto? Ali je Mestna občina Koper priglasila stroške, ki so nastali zaradi te zamude in 
zahtevala izplačilo penalov? Kako je Mestna občina Koper ukrepala, da bi se te 
zamude skrajšale in nadaljevala gradbena dela? 
 

14. V zadnjih mesecih v medijih beremo izjave predstavnikov koprske mestne uprave ali 
župana Mestne občine Koper glede številnih arhitekturnih rešitev, ki zadevajo razvoj 
Kopra. Govora je bilo o idejnih rešitvah, ki naj bi jih župan naročal pri svetovno 
priznanih arhitektih. Kot primer navajamo arhitekturni biro CMD Ingenieros iz 
Valencije, ki naj bi izdelal idejne načrte za stolpnico v morju pred Žusterno in številne 
druge projekte v Kopru, med temi tudi novo športno dvorano. V preteklosti je župan 
naročil izdelavo idejnih projektov tudi pri italijanskemu arhitektu Tobii Scarpa. 
Sprašujemo za natančen podatek o vseh naročilih izdelave arhitekturnih ali idejnih 
rešitev pri arhitektih ali birojih v tujini v obdobju od leta 2006 do danes. V seznamu 
naj bo naveden strošek, ki ga je Mestna občina Koper plačala za vsako posamezno 
naročilo. Kateri izmed teh projektov so se doslej realizirali v praksi? Ali so bila ta 
naročila izvedena v skladu z zakonom o javnem naročanju in drugimi predpisi, zakoni 
in podzakonskimi akti, ki to področje urejajo? 
 

OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 

1. Zanima me stanje projekta napeljave električne energije v vas Brežec. 
 

2. V Dekanih še ni zaključena I. faza kanalizacije. Kdaj bo zaključek I. faze in kdaj se bo 
pričela izgradnja II. faze? 

 
3. Ali ima MOK odprte tožbe ali izvršbe – pravde v katerih je MOK tožena stranka? 

Naprošam za spisek s podatki o predmetu spora, višini tožbenega zahtevka, datumu 
prejema tožbe in podatki o tožeči stranki. 

 
4. Koliko računov je MOK izstavila stranki Avion za oglaševanje v MOK (število in 

njihova posamična vrednost), ali so računi plačani? 
 

5. Ali MOK izplačuje dodatek za dvojezičnost? Za katera delovna mesta in v kakšni 
višini – želim spisek po delovnih mestih in višini dodatka. Koliko znaša izdatek za 
dodatek za dvojezičnost za leto 2011 in v katerih pravnih podlagah je izplačevanje 
urejeno. 

 
6. Ali so muslimani dobili prostor na koprskem pokopališču za pokopavanje svojih 

umrlih po svojih običajih? Če ne, kdaj bo to urejeno? 
 
 
Podajam pobudo, da se v naselju Dekani uredi hitrostne cestne ovire povsod tam, kjer je 
ocenjeno tveganje varnega vključevanja vozil na cesto, varne hoje ob cesti, kjer se dnevno 
presega dopustne hitrosti vozil in je frekvenca vozil velika. 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.20 uri. 
 
VODJA SLUŽBE ZA        PREDSEDUJOČI  
  OBČINSKI SVET            PODŽUPAN 
    Breda Bajec        Alberto Scheriani 


